
RE: Wniosek o udostępnienie informacji publicznej
Od <ora.kielce@adwokatura.pl>
Do <stowarzyszenie@defensoriuris.pl>
Data 2024-09-30 15:06

Szanowni Państwo,

 

W odpowiedzi na Państwa wniosek z dnia 14 sierpnia 2024 r. informujemy, iż Zgromadzenia Świętokrzyskiej Izby
Adwokackiej w Kielcach :

 

W 2020 roku Zgromadzenie Izby z powodu pandemii koronawirusa nie odbyło się.

 

W 2021 roku odbyły się dwa Zgromadzenia

1) Zgromadzenie izby w lutym 2021 roku miało formę hybrydową, można było uczestniczyć za pośrednictwem połączenia
internowanego, natomiast głosowanie w dniu 20 lutego 2021 r. odbyło się w formie stacjonarnej i nie było możliwości głosowania
przez pełnomocnika, podobnie jak podczas Zgromadzeniu we wrześniu 2021 r.

3) Zgromadzenie Sprawozdawczo-Wyborcze izby odbyło się w dniach 19-20 lutego 2021 roku i rozpoczęło się o godzinie 16:30.
Drugie Zgromadzenie Sprawozdawcze odbyło się 9 września 2021 r. i rozpoczęło się  o godz. 16:30.

4) Protokoły Zgromadzeń Izby nie zawierają dokładnej godziny przystąpienia do omawiania kolejnych punktów porządku obrad,
nie jest więc możliwe dokładne wskazanie o której godzinie przystąpiono do głosowań nad uchwałami.

5) W Zgromadzeniu w lutym 2021 r. brało udział 200 adwokatów w tym 170 w formie zdalnej frekwencja na zgromadzeniu izby w
2021 roku? Podczas tego Zgromadzenia wybierano dziekana i członków organów izby adwokackiej, delegatów na Krajowy Zjazd
Adwokatury?

6) W wyborach w lutym 2021 r. na dziekana wzięło udział 212 adwokatów, na członków organów izby adwokackiej wzięło udział
212 adwokatów oraz delegatów na Krajowy Zjazd Adwokatury wzięło udział 212 adwokatów.  

 

W 2022 roku:

19) Zgromadzenie izby w roku 2022 r. odbyło się wyłącznie w formie stacjonarnej bez możliwości głosowania nad uchwałami
zgromadzenia w sposób zdalny za pomocą środków porozumiewania się na odległość. 

20) Podczas zgromadzenia izby w 2022 roku nie było możliwe głosowanie przez pełnomocnika.

21) Zgromadzenie izby w 2022 roku odbyło się r. i o rozpoczęło się o godzinie 16:30. 

22) Protokoły Zgromadzeń Izby nie zawierają dokładnej godziny przystąpienia do omawiania kolejnych punktów porządku obrad,
nie jest więc możliwe dokładne wskazanie, o której godzinie przystąpiono do głosowań nad uchwałami.

23) W zgromadzeniu izby w 2024 roku brało udział 134 adwokatów. Nie wybierano dziekana i członków organów izby
adwokackiej, ani delegatów na Krajowy Zjazd Adwokatury.

 

W zakresie 2023 roku:

19) Zgromadzenie izby w roku 2023 odbyło się w formie stacjonarnej bez możliwości głosowania nad uchwałami zgromadzenia w
sposób zdalny za pomocą środków porozumiewania się na odległość? 

20) Podczas zgromadzenia izby w 2023 roku nie było możliwe głosowanie przez pełnomocnika.

21) Zgromadzenie izby w 2023 roku odbyło się 23 września 2023 r. i o rozpoczęło się o godzinie 16:30. 

22) Protokoły Zgromadzeń Izby nie zawierają dokładnej godziny przystąpienia do omawiania kolejnych punktów porządku obrad,
nie jest więc możliwe dokładne wskazanie o której godzinie przystąpiono do głosowań nad uchwałami.

23) W zgromadzeniu izby w 2023 roku brało udział 139 adwokatów. Nie wybierano dziekana i członków organów izby
adwokackiej, delegatów na Krajowy Zjazd Adwokatury.
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W zakresie 2024 roku:

19) Zgromadzenie izby w roku 2024 r. odbyło się wyłącznie w formie stacjonarnej bez możliwości głosowania nad uchwałami
zgromadzenia w sposób zdalny za pomocą środków porozumiewania się na odległość. 

20) Podczas zgromadzenia izby w 2024 roku nie było możliwe głosowanie przez pełnomocnika.

21) Zgromadzenie izby w 2024 roku odbyło się 28 czerwca 2024 r. i o rozpoczęło się o godzinie 16:00. 

22) Protokoły Zgromadzeń Izby nie zawierają dokładnej godziny przystąpienia do omawiania kolejnych punktów porządku obrad,
nie jest więc możliwe dokładne wskazanie, o której godzinie przystąpiono do głosowań nad uchwałami.

23) W zgromadzeniu izby w 2024 roku brało udział 113 adwokatów. Nie wybierano dziekana i członków organów izby
adwokackiej, delegatów na Krajowy Zjazd Adwokatury.

 

Z poważaniem

Adw. Tomasz Adamczyk

p.o. Dziekan ORA w Kielcach

 

 

 

 

 

From: stowarzyszenie@defensoriuris.pl <stowarzyszenie@defensoriuris.pl>
Sent: Wednesday, August 14, 2024 7:42 PM
To: stowarzyszenie@defensoriuris.pl
Subject: Wniosek o udostępnienie informacji publicznej
Importance: High

 

Szanowni Państwo,

 

działając w imieniu Stowarzyszenia Adwokackiego Defensor Iuris, w realizacji celów statutowych Stowarzyszenia, na podstawie ustawy z dnia 6
września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, zwracam się z wnioskiem o udostępnienie informacji publicznej:

 

W zakresie 2020 roku:

 

1) Czy zgromadzenie izby w roku 2020 odbyło się w formie hybrydowej, umożliwiającej głosowanie nad uchwałami zgromadzenia w sposób zdalny, za
pomocą środków porozumiewania się na odległość? 

2) Czy podczas zgromadzenia izby w 2020 roku możliwe było głosowanie przez pełnomocnika, a jeżeli tak pod jakimi warunkami?

3) W jakim dniu odbyło się zgromadzenie izby w 2020 roku i o której godzinie się rozpoczęło? 

4) O której godzinie przystąpiono podczas zgromadzenia izby w 2020 roku do bloku głosowań?

5) Jaka była frekwencja na zgromadzeniu izby w 2020 roku? Czy w tym roku wybierano dziekana 

i członków organów izby adwokackiej, delegatów na Krajowy Zjazd Adwokatury?

6) Jeżeli w roku 2020 wybierano dziekana, członków organów izby adwokackiej oraz delegatów do wyboru członków Naczelnej Rady Adwokackiej –
jaka była frekwencja podczas głosowania odpowiednio na dziekanów, członków okręgowej rady adwokackiej oraz delegatów na Krajowy Zjazd
Adwokatury?

 

W zakresie 2021 roku:

 

7) Czy zgromadzenie izby w roku 2021 odbyło się w formie hybrydowej, umożliwiającej głosowanie nad uchwałami zgromadzenia w sposób zdalny, za
pomocą środków porozumiewania się na odległość? 
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8) Czy podczas zgromadzenia izby w 2021 roku możliwe było głosowanie przez pełnomocnika, a jeżeli tak pod jakimi warunkami?

9) W jakim dniu odbyło się zgromadzenie izby w 2021 roku i o której godzinie się rozpoczęło? 

10) O której godzinie przystąpiono podczas zgromadzenia izby w 2021 roku do bloku głosowań?

11) Jaka była frekwencja na zgromadzeniu izby w 2021 roku? Czy w tym roku wybierano dziekana 

i członków organów izby adwokackiej, delegatów na Krajowy Zjazd Adwokatury?

12) Jeżeli w roku 2021 wybierano dziekana, członków organów izby adwokackiej oraz delegatów do wyboru członków Naczelnej Rady Adwokackiej –
jaka była frekwencja podczas głosowania odpowiednio na dziekanów, członków okręgowej rady adwokackiej oraz delegatów na Krajowy Zjazd
Adwokatury?

 

W zakresie 2022 roku:

 

13) Czy zgromadzenie izby w roku 2022 odbyło się w formie hybrydowej, umożliwiającej głosowanie nad uchwałami zgromadzenia w sposób zdalny, za
pomocą środków porozumiewania się na odległość? 

14) Czy podczas zgromadzenia izby w 2022 roku możliwe było głosowanie przez pełnomocnika, a jeżeli tak pod jakimi warunkami?

15) W jakim dniu odbyło się zgromadzenie izby w 2022 roku i o której godzinie się rozpoczęło? 

16) O której godzinie przystąpiono podczas zgromadzenia izby w 2022 roku do bloku głosowań?

17) Jaka była frekwencja na zgromadzeniu izby w 2022 roku? Czy w tym roku wybierano dziekana 

i członków organów izby adwokackiej, delegatów na Krajowy Zjazd Adwokatury?

18) Jeżeli w roku 2022 wybierano dziekana, członków organów izby adwokackiej oraz delegatów do wyboru członków Naczelnej Rady Adwokackiej –
jaka była frekwencja podczas głosowania odpowiednio na dziekanów, członków okręgowej rady adwokackiej oraz delegatów na Krajowy Zjazd
Adwokatury?

 

W zakresie 2023 roku:

 

19) Czy zgromadzenie izby w roku 2023 odbyło się w formie hybrydowej, umożliwiającej głosowanie nad uchwałami zgromadzenia w sposób zdalny, za
pomocą środków porozumiewania się na odległość? 

20) Czy podczas zgromadzenia izby w 2023 roku możliwe było głosowanie przez pełnomocnika, a jeżeli tak pod jakimi warunkami?

21) W jakim dniu odbyło się zgromadzenie izby w 2023 roku i o której godzinie się rozpoczęło? 

22) O której godzinie przystąpiono podczas zgromadzenia izby w 2023 roku do bloku głosowań?

23) Jaka była frekwencja na zgromadzeniu izby w 2023 roku? Czy w tym roku wybierano dziekana 

i członków organów izby adwokackiej, delegatów na Krajowy Zjazd Adwokatury?

24) Jeżeli w roku 2023 wybierano dziekana, członków organów izby adwokackiej oraz delegatów do wyboru członków Naczelnej Rady Adwokackiej –
jaka była frekwencja podczas głosowania odpowiednio na dziekanów, członków okręgowej rady adwokackiej oraz delegatów na Krajowy Zjazd
Adwokatury?

Szanowni Państwo,

 

W zakresie 2024 roku:

 

25) Czy zgromadzenie izby w roku 2024 odbyło lub odbędzie się w formie hybrydowej, umożliwiającej głosowanie nad uchwałami zgromadzenia w
sposób zdalny, za pomocą środków porozumiewania się na odległość? 

26) Czy podczas zgromadzenia izby w 2024 roku możliwe było lub będzie głosowanie przez pełnomocnika, a jeżeli tak pod jakimi warunkami?

27) W jakim dniu odbyło lub odbędzie się zgromadzenie izby w 2024 roku i o której godzinie się rozpoczęło lub rozpocznie? 

28) Jaka była frekwencja na zgromadzeniu izby w 2024 roku – jeśli zgromadzenie już się odbyło? Czy w tym roku wybierano dziekana, członków
organów izby adwokackiej oraz delegatów na Krajowy Zjazd Adwokatury? 

29) Jeśli zgromadzenie izby w 2024 roku odbyło się w formie, która nie dopuszczała możliwości głosowania za pomocą środków porozumiewania się na
odległość – czy miejsce w którym odbyło się zgromadzenie umożliwiało udział wszystkich członków izby uprawnionych do głosowania?

Uprzejmie proszę o udostępnienie w/w informacji publicznej w formie elektronicznej na adres e-mail stowarzyszenia tj.
stowarzyszenie@defensoriuris.pl
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Z poważaniem

adw. Filip Tohl

Wiceprezes Stowarzyszenia Adwokackiego Defensor Iuris

 

 

--

 

STOWARZYSZENIE ADWOKACKIE "DEFENSOR IURIS"

SIEDZIBA: UL. WOJSKA POLSKIEGO 2/4, 76-200 SŁUPSK

WWW.DEFENSORIURIS.PL

NIP: 839 321 34 57     REGON: 384 396 339

mBank 74 1140 2004 0000 3902 7935 2285

KRS: 0001090863

facebook.com/defensor.iuris   twitter.com/defensor_iuris   linkedin.com/company/defensoriuris

 

KONTAKT ZE STOWARZYSZENIEM:

adwokat Dariusz Goliński,  Koordynator Stowarzyszenia

tel. +48 602 388 971

 

KONTAKT DLA MEDIÓW:

adwokat Krzysztof Gawęcki, Rzecznik Stowarzyszenia

tel. +48 503 766 917
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